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Vragen van het lid Van Raak (SP) aan de Minister van Justitie en Veiligheid 
over de onderwaardering van speciale politieteams (ingezonden 7 augustus 
2020). 

Vraag 1
Bent u ervan op de hoogte dat medewerkers van het observatie- en techniek-
team al sinds 2015 vragen om meer waardering voor hun werk maar telkens 
nul op het rekest krijgen?1 

Vraag 2
Bent u het met de medewerkers en mij eens dat het werk van dit specialisti-
sche team steeds zwaarder en gevaarlijker wordt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Wat is de reden dat de speciale toeslagen voor dit team zijn afgeschaft? 

Vraag 4
Snapt u dat de medewerkers zich niet serieus genomen voelen nu ze al zo 
lang vragen om betere arbeidsvoorwaarden en nu weken niet gereageerd 
wordt vanwege de zomervakantie? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 5
Bent u bereid de beloning van deze medewerkers te herzien en ze een eerlijke 
beloning te geven voor het werk dat ze doen? Zo nee, waarom niet?

1 Algemeen Dagblad, 7 augustus 2020, «Undercoverpolitie: Meer waardering voor riskant werk»
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